

NS-TZ-1602
運送式噴馬駱機
Conveyor Type Chemical Spray Machine



- 適用於牛仔褲的表面自動噴塗
- 機器人快速學習: 通過光學和機械手段複製噴塗過程。
- 機器人噴塗: 噴塗軌跡由6軸機械手再現，它具有更類似於人類手臂運動的關節。
- 提升生產力和靈活性：整個系統將使用一台六軸機械手和程式控制的噴槍，以呈現人手生產時的噴塗軌跡來提高品質和生產力。
- 生成過程環保: 整個系統利用密閉隔離的噴塗櫃和水簾以有效地控制噴塗過程中釋放的顆粒，減低污染及避免對操作者的健康造成影響
- 自動噴塗與運輸帶式上下料可同時進行，提高工作效率

- Suitable for auto spray for jeans surface
- Robot quick learning: duplicate spraying process by optical and mechanical methods.
- Robot spray: spray is carried out by 6-axis robot which has joints like human arm's.
- Productivity and flexibility: the whole system uses a 6- axis robot and program controlled spray gun, to repeat the spray route as human hand does, so quality and productivity are ensured.
- Environment friendly: the system adopts enclosed cabinet and water curtain to control the grains generated during spraying, for pollution reduction and protection of operator's health
- Auto spray, loading and unloading can be performed simultaneously, thus efficiency is higher.

型號 Model	產量(pcs/hr) Output	電源 Power Supply	總功率(kW) Total Power	機械手軸數 Robot Axis
NS-TZ-1602	300	3PH/380V/50Hz	5.3	6



藝誠(余氏)發展有限公司
Ngai Shing Development Limited

香港九龍長沙灣永康街52號地下

G/F., 52 Wing Hong St.,

Cheung Sha Wan, Kln., Hong Kong.

Tel : (852)2741 9981, 2742 0078 E-MAIL: info@ngaishing.com
 Fax: (852)2785 3149 Http://www.ngaishing.com